
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ ZÁPAD z 25.2.2025 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4331 

Pani Hajašová : Požadujeme kontrolu dodržiavania dopravných predpisov, autá 
jazdia v protismere po Žabinskej ulici, odbočia popod železnicu a popri 
garážach prejdú na ulicu Stárkovu. Je to hlavne ráno o 7:30, keď vezú deti 
do ZŠ Veľkomoravská. Ak nemôže MsP, je potrebné to postúpiť na štátnu 
políciu 

Sedláček Peter,Mgr. 

V danej lokalite sme v minulom týždni vykonali opakované kontroly s negatívnym výsledkom. 
Napriek tomu budeme v náhodných kontrolách, v uvedených časoch, pokračovať aj naďalej. Zatvorené 

(kladne) 

4332 

Pán Vavruš : Dostal som podnet od obyvateľov bytového domu oproti Kamencu 
- bar "Lucifer", na nedodržiavanie záverečnej hodiny (hluk z prevádzky) 

Sedláček Peter,Mgr.; 
 Capová Mária, Ing. 

Mestská polícia ani útvar ekonomický Mestského úradu  neevidujú žiadne sťažnosti 
na rušenie nočného kľudu a nedodržiavanie záverečnej doby v prevádzke bar Lucifer. 
V nasledujúcom období Mestská polícia zvýši kontrolnú činnosť v danej lokalite. Prípadne 
porušenie zákona môžu občania bezprostredne nahlásiť na linku 159 

Zatvorené 
(kladne) 

4333 

Pán Vavruš : Je potrebné preskúmať legálnosť umiestnenia letnej terasy baru 
"Lucifer", na jej súkromných parkovacích miestach, ktoré by mali slúžiť 
na parkovanie pre jeho návštevníkov. Múdra Hana, Ing. 

Polyfunkčný objekt a priľahlé parkovacie plochy boli vybudované a skolaudované v súlade 
so stavebným povolením. Toto povolenie presne stanovuje počet a umiestnenie parkovacích 
miest, ktoré sú určené pre tento objekt. Počet parkovacích miest bol potvrdený výpočtom 
statickej dopravy. Stavebný objekt „Parkovisko a spevnené plochy“ boli kolaudované 
samostatne. Ak by sa zmenilo využitie parkoviska bez dodatočného povolenia takejto zmeny 
príslušným stavebným úradom, môže byť nariadený štátny stavebný dohľad. 

Zatvorené 

4334 

Pani Hajašová : Plánuje TVK niečo robiť s kanalizáciou a vodovodom v starej 
časti Istebníka a Orechového, napríklad na Žabinskej ulici? 

Vaššová Malvína 

Prosíme o upresnenie, ako to pani myslí. Treba presne uviesť na čo sa pani pýta, nakoľko 
slovo "niečo robiť s kanalizáciou a vodovodom na Žabinskej ulici" nie je presné a tým TVK 
nevie poskytnúť riadnu informáciu. Taktiež odporúčame pani sa priamo obrátiť na TVK, na ich 
webovej stránke sú aj telefonické kontakty aj emailové kontakty, a pani dostane relevantnú 
odpoveď priamo od TVK. 

Zatvorené 

4335 

Pán Barčák : V súvislosti s investičnou akciou mesta rekonštrukcia Žabinskej 
ulice je potrebné , aby útvar investícií komunikoval s TVK a vyzval ich 
k prípadnému riešeniu nevyhovujúceho stavu verejných rozvodov vody 
a kanalizácie na tejto ulici pred realizáciou investičnej akcie mesta. 

Korienek Ján 

V tomto roku mesto nerealizuje rekonštrukciu Žabinskej ulice 
Zatvorené 

(nie je 
v rozpočte) 

4336 

Pán Galiovský : V nadväznosti na poslednú diskusiu ohľadom grafikovu MHD 
ohľadom presunutia zastávky na Bavlnárskej ulici sa pýtam, v akom stave je 
posudzovanie grafikonu po jeho spustení? 

Múdra Hana, Ing. 

Prezentácia analýzy vývoja počtu cestujúcich na základe požiadavky KŽPDIaÚP je 
pripravovaná na zasadnutie komisie na 13. máj 2025, bude teda analyzovaná polročná 
prevádzka novej koncepcie a nových cestovných poriadkov. 

Zatvorené 

4337 

Pani Prekopová : Požadujeme opravu cesty Ku kyselke aspoň po Ulicu Z. 
Jarábkovej. 

Jaroš Roman, Ing. 

Na predmetnom úseku komunikácie Ku kyselke budeme realizovať len lokálne opravy 
najhorších nerovností. 
Oprava asfaltového krytu má charakter rekonštrukcie, ktorú je možné realizovať investičnou 
akciou, na ktorú musia byť vopred vyčlenené finančné prostriedky v rozpočte mesta, čo 
v tomto roku schválené nebolo. 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 

4338 
Pani Prekopová : Požadujeme orezanie zelene popri ceste oproti areálu 
univerzity. Nie je tam chodník. Keď idú autá, ľudia musia uhýbať do krovia. 

Jaroš Roman, Ing. 
Orez cestnej zelene na ulici Ku kyselke bol zrealizovaný 17.3.2025 V procese - 

naplánované 

4339 
Pani Prekopová : Požadujeme zabezpečenie osvetlenia cesty Ku kyselke 
aspoň po Ulicu Z. Jarábkovej možno v rámci akcie 2. etapy revitalizácie 
verejného osvetlenia - doplnenie svetelných bodov. 

Jaroš Roman, Ing. 
Osvetlenie ulice Ku kyselke máme v pláne realizovať z pripravovaného nového odberného 
miesta elektrickej energie pri odbočke na ulicu Z. Jarábkovej, kde bude možné namontovať 
rozvádzač verejného osvetlenia s termínom realizácie do konca mesiaca apríl 2025. 

V procese - 
naplánované 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4340 

Pani Hajašová : Chcem sa spýtať, čo znamená zmena územného plánu "nová 
plocha pre zariadenie odpadového hospodárstva pre zhodnocovanie odpadu a 
pre jeho zber , triedenie, skladovanie a úpravu v území medzi Zlatovským 
potokom a Biskupickým kanálom. Do budúcna je potrebné počítať aj so 
zariadeniami, ktoré tepelne zhodnocujú odpad a ktoré perspektívne dokážu 
prispieť k nižším poplatkom obyvateľstva za odpadové služby. Požadujem 
vysvetlenie - bude sa jednať o spaľovňu? 

Mlynčeková Adriana Ing. arch.; 
Ďuďáková Mária Bc. 

Platná legislatíva a smernice Európskej únie výrazným spôsobom obmedzujú skládkovanie 
komunálnych odpadov, a to najneskôr do r. 2030, kedy bude zakázané skládkovať akýkoľvek 
využiteľný odpad. Vzhľadom k tomu, že mesto v zmysle zákona o odpadoch nesie 
zodpovednosť za komunálne odpady a ako krajské mesto je pôvodcom veľkých množstiev, 
musí sa touto problematikou vážne zaoberať. Odklon odpadu od skládok znamená jeho 
presmerovanie do zariadení na zhodnocovanie odpadov, či už materiálové alebo energetické. 
Keďže v dostupnej blízkosti nie sú vhodné zariadenia tohto typu, mesto zmenou územného 
plánu vytvorilo predpoklad na prípadný zámer vybudovať takéto zariadenia v našom meste. 
Mesto týmto sleduje aktuálne trendy a pripravuje sa, podobne ako aj iné krajské mestá, 
na zmenu systému nakladania s odpadmi. Môže ísť o rôzne zaradenia na nakladanie 
s odpadom, napr. triediaca linka, linka na úpravu odpadu, recyklačná linka, kompostáreň aj 
zaradenie na energetické zhodnocovanie odpadov. Možnosť umiestniť tieto zariadenia 
v našom meste dáva predpoklad výrazného šetrenia nákladov na prepravu odpadu 
do  zdialených lokalít. 

Zatvorené 
(kladne) 
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